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      O b e c  K r u m v í ř ,  Krumvíř č. 184, PSČ 69173 

 

Zápis ze schůze Zastupitelstva obce 

 konané dne 6.3.2024 č. 1/2024                                                              

 

  
 

Předsedající starosta Obce Krumvíř Jaroslav Komosný zahájil 1. zasedání Zastupitelstva obce 

(dále jen „ZO“) v 19.00 hodin, všechny přivítal a konstatoval, že zasedání bylo svoláno řádně 

a včas. Konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina členů ZO, zastupitelstvo je tedy 

usnášeníschopné. Sdělil jména omluvených členů ZO. 
 

Přítomni, omluveni, nepřítomni: viz prezenční listina 

 

Všichni přítomní souhlasí se zveřejněním v souladu s GDPR. 

 

Bod č.I. 

 

Technický bod 

Zapisovatelkou byla určena Jana Komosná  

 

Jaroslav Komosný konstatoval, že zápis ze zasedání číslo 6/2023 byl řádně ověřen a je 

vyložen k nahlédnutí, námitky proti zápisu nebyly podány.  

 

Jaroslav Komosný vyzval zastupitele, aby podali návrhy na ověřovatele zápisu o průběhu 1. 

zasedání ZO. Navrženi byli pan Zdeněk Luskač a pan Jaroslav Hrabec, kteří vyslovili 

s návrhem souhlas. 

 

Usnesení č. 1/24/Z 1 

Zastupitelstvo obce Krumvíř schvaluje za ověřovatele zápisu o průběhu 1. zasedání ZO pana 

Zdeňka Luskače a pana Jaroslava Hrabce. 

 

Hlasování č. 1:  

Pro 14: Jaroslav Komosný, Bc. Petra Winklerová, Martin Valihrach, Vojtěch Veselý, 

  Ing. Miroslav Ledahudec, Tomáš Vostřák, Jaroslav Hrabec, Martin Hrabec, 

  Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Petra Foretníková, Lukáš Kobylka, Luskač Zdeněk, 

  Mgr. Ondřej Luskač, Mgr. Michaela Procházková 

Proti 0, Zdržel se 0 

 

Bod č. II. 

 

Usnesení č. 2/24/Z 1 

Zastupitelstvo obce Krumvíř schvaluje následující program 1. zasedání Zastupitelstva Obce  

Krumvíř: 

 

I. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu. 

II. Schválení programu jednání O. Z.: 
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1. Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti inženýrské sítě – Internet4you.cz, 

spol s.r.o (optický kabel v celé obci). 

2. Smlouva o pachtu vodního díla a zajištění jeho provozování – VaK Hodonín a.s. 

3. Plán financování obnovy vodovodů (dle Vyhl. č. 428/2001 Sb.).  

4. Dodatek č. 1 k Příkazní smlouvě č. 17502021 s AP Investing s.r.o. TDI stavby ČOV a 

kanalizace. 

5. Dodatek č. 1 k Příkazní smlouvě č. 17512021 s AP Investing s.r.o. činnost BOZP 

stavby ČOV a kanalizace. 

6. Rozpočtové opatření č. 2/2024. 

7. Různé. 

8. Závěr. 

 

Hlasování č. 2.:        

Pro 14: Jaroslav Komosný, Bc. Petra Winklerová, Martin Valihrach, Vojtěch Veselý, 

  Ing. Miroslav Ledahudec, Tomáš Vostřák, Jaroslav Hrabec, Martin Hrabec, 

  Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Petra Foretníková, Lukáš Kobylka, Luskač Zdeněk, 

              Mgr. Ondřej Luskač, Mgr. Michaela Procházková 

Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

Bod č. 1. 

Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti inženýrské sítě – Internet4you.cz, spol 

s.r.o (optický kabel v celé obci) 

Materiály uvedl Jaroslav Komosný 

 

- Fi Internet4you zastoupená p. Radkem Menšíkem nemá s úpravami ve Smlouvě od 

JUDr. Andrýska problém.  

- Fi CETIN zastoupená p. Kamilem Toufarem prezentovala představy modernizace 

stávající metalické sítě na optickou. 

- Podmínky jsou v podstatě stejné. 

 

Vojtěch Veselý – fi CETIN by nahrazovala metalickou síť optikou ke každému domu,  

       trubičky do každého domu. 

Miroslav Ledahudec – je zde metalická síť od CETINU. Není to jen tak, fi Internet4you musí  

     mít povolení majitelů pozemků k roztažení optické sítě do obce 

     Krumvíř a dále po obci. U fi CETIN je již služebnost dohodnutá.  

     Budou síť jen renovovat. Byly by zde zbytečně dvě sítě. 

Mgr. Ilona Zárubová – navrhuje zjistit, zda by bylo možné s fi CETIN uzavřít dohodu o  

     smlouvě budoucí se závazkem termínu vybudování optické sítě. 

Komosný Jaroslav – kontaktuje p. Toufara z CETINU a zjistí. 

 

 

Bod č. 2. 

Smlouva o pachtu vodního díla a zajištění jeho provozování – VaK Hodonín a.s. 

Materiály uvedl Jaroslav Komosný 

 

- Jde o Smlouvu o pachtu ohledně vodovodu v majetku Obce Krumvíř s VaK Hodonín, 

a.s. Dle zákona musí na základě majetkové evidence s Obcí Krumvíř uzavřít pachtovní 

smlouvu. Výše pachtovného je 17 000,-Kč bez DPH/rok.  
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Usnesení č. 3/24/Z 1 

Zastupitelstvo obce Krumvíř schvaluje Smlouvu o pachtu vodního díla a zajištění jeho 

provozování mezi Obcí Krumvíř a Vak Hodonín, a.s. 

 

Hlasování č. 3.:        

Pro 14: Jaroslav Komosný, Bc. Petra Winklerová, Martin Valihrach, Vojtěch Veselý, 

  Ing. Miroslav Ledahudec, Tomáš Vostřák, Jaroslav Hrabec, Martin Hrabec, 

  Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Petra Foretníková, Lukáš Kobylka, Luskač Zdeněk, 

              Mgr. Ondřej Luskač, Mgr. Michaela Procházková 

Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

Bod č. 3. 

Plán financování obnovy vodovodů (dle Vyhl. č. 428/2001 Sb.) 

Materiály uvedl Jaroslav Komosný 

 

- Jde o tvorbu rezervy finančních prostředků, kterou je povinen vlastník vodovodu a 

kanalizace vytvářet k jejich plynulému a bezpečnému provozování dle Vyhlášky 

428/2001 Sb. 

- Jsou navrženy tři varianty:  

1) 17 000,- (výše pachtu) + 126 000,-Kč (z vlastních financí) 

2) 17 000,- (výše pachtu) + 17 000,-Kč (z vlastních financí) 

3) 17 000,- (výše pachtu) – 0,-Kč (z vlastních financí) 

 

Komosný Jaroslav – stav vodovodů je dobrý. Výše rezervy se určuje dle stáří vodovodu a   

            kdykoliv se může změnit. Zatím by navrhoval variantu č. 3, tvořit 

                                  rezervu ve výši pachtovného 17 000,-Kč, aby se splnila zákonná  

            povinnost. 

Veselý Vojtěch – jsou to peníze navíc na obnovu při poruše. 

Vostřák Tomáš – fond se musí ze zákona tvořit, ale zatím pouze účetně. Peníze na bankovním 

                             účtu Obce jsou. 

   

Usnesení č. 4/24/Z 1 

Zastupitelstvo obce Krumvíř schvaluje Plán financování obnovy vodovodů (dle Vyhlášky č. 

428/2001 Sb.) a tvorbu rezervy ve výši pachtovného 17 000,-Kč/rok. 

 

Hlasování č. 4.:        

Pro 14: Jaroslav Komosný, Bc. Petra Winklerová, Martin Valihrach, Vojtěch Veselý, 

  Ing. Miroslav Ledahudec, Tomáš Vostřák, Jaroslav Hrabec, Martin Hrabec, 

  Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Petra Foretníková, Lukáš Kobylka, Luskač Zdeněk, 

              Mgr. Ondřej Luskač, Mgr. Michaela Procházková 

Proti 0, Zdržel se 0 
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Bod č. 4 

Dodatek č. 1 k Příkazní smlouvě č. 17502021 s AP Investing s.r.o. TDI stavby ČOV a 

kanalizace  

Materiály uvedl Jaroslav Komosný 

 

- Jde o Dodatek č. 1 k Příkazní smlouvě č. 17502021 s AP Investing s.r.o. na technický 

dozor stavby ČOV a kanalizace. Musí se prodloužit, není smluvně ošetřeno. 

- Na zasedání Rady obce byl přítomen p. Jelínek, který navrhl odměnu za technický 

dozor ve výši 2/3 z ceny. Záleží, kdy bude stavba ukončena a předána. 

 

Valihrach Martin – proč je v Dodatku uvedena částka, když nevíme, kdy stavba skončí? Kolik 

                               se platí měsíčně? 

Komosný Jaroslav – ukončení stavby je posunuto o 100 dnů. Až se předá dílo, bude technic- 

            ký dozor ukončen. Fakturují měsíčně: technický dozor 135 000,-Kč a  

                                 BOZP 25 000,-Kč. Cena je stejná jako v předešlé smlouvě.             

Mgr. Zárubová Ilona – fakturace bude ukončena ke konci měsíce předání díla. 

Kobylka Lukáš – bylo schváleno prodloužené 600 dnů, ale mělo být schváleno 700 dnů. Proto 

       schvalujeme prodloužení o 100 dnů. 

 

Usnesení č. 5/24/Z 1 

 

- Zastupitelstvo obce schvaluje Dodatek č. 1 k Příkazní smlouvě č. 17502021 mezi 

Obcí Krumvíř a AP investing s.r.o. TDI stavby ČOV a kanalizace. 

 

Hlasování č. 5.:  

Pro 14: Jaroslav Komosný, Bc. Petra Winklerová, Martin Valihrach, Vojtěch Veselý, 

  Ing. Miroslav Ledahudec, Tomáš Vostřák, Jaroslav Hrabec, Martin Hrabec, 

  Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Petra Foretníková, Lukáš Kobylka, Luskač Zdeněk, 

              Mgr. Ondřej Luskač, Mgr. Michaela Procházková 

Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

Bod č. 5 

Dodatek č. 1 k Příkazní smlouvě č. 17512021 s AP Investing s.r.o. činnost BOZP stavby 

ČOV a kanalizace  

Materiály uvedl Jaroslav Komosný 

 

- Jde o Dodatek č. 1 k Příkazní smlouvě č. 17512021 s AP Investing s.r.o. na činnost 

BOZP stavby ČOV a kanalizace. Musí se prodloužit, není smluvně ošetřeno. 

- Na zasedání Rady obce byl přítomen p. Jelínek, který navrhl odměnu za technický 

dozor ve výši 2/3 z ceny. Záleží, kdy bude stavba ukončena a předána. 

 

Usnesení č. 6/24/Z 1 

 

- Zastupitelstvo obce schvaluje Dodatek č. 1 k Příkazní smlouvě č. 17512021 mezi 

Obcí Krumvíř a AP investing s.r.o. činnost BOZP stavby ČOV a kanalizace. 
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Hlasování č. 6.:  

Pro 14: Jaroslav Komosný, Bc. Petra Winklerová, Martin Valihrach, Vojtěch Veselý, 

  Ing. Miroslav Ledahudec, Tomáš Vostřák, Jaroslav Hrabec, Martin Hrabec, 

  Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Petra Foretníková, Lukáš Kobylka, Luskač Zdeněk, 

              Mgr. Ondřej Luskač, Mgr. Michaela Procházková 

Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

Bod č. 6 

Rozpočtové opatření č. 2/2024 

Materiály uvedl Jaroslav Komosný 

 

- Rozpočtové příjmy se zvyšují z 22 419 000,-Kč na 22 875 800,-Kč 

- Rozpočtové výdaje se zvyšují z 77 528 000,-Kč na 77 880 800,-Kč 

- Financování je 55 005 000,-Kč 

 

Usnesení č. 7/24/Z 1 

 

- Zastupitelstvo obce schvaluje Rozpočtové opatření č. 2/2024. 

 

Hlasování č. 7.:  

Pro 14: Jaroslav Komosný, Bc. Petra Winklerová, Martin Valihrach, Vojtěch Veselý, 

  Ing. Miroslav Ledahudec, Tomáš Vostřák, Jaroslav Hrabec, Martin Hrabec, 

  Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Petra Foretníková, Lukáš Kobylka, Luskač Zdeněk, 

              Mgr. Ondřej Luskač, Mgr. Michaela Procházková 

Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

Dotazy, podněty a připomínky 

 

Komosný Jaroslav – od 1.1.2024 je povinnost, aby zřizovatel ZŠ a MŠ Krumvíř určoval výši  

                                  poplatku MŠ na následující školní rok 2024/2025. Musí se určit do 

                                  30.6.2024 a maximálně ve výši 8% základní sazby minimální měsíční 

                                  mzdy a ta je stanovena na 18 900,-Kč. 

Mgr. Lexová Ivana – momentálně se vybírá 300,-Kč/měsíc/dítě. Spotřebovává se na provoz 

             MŠ – čistící potřeby, prádelna, hračky, DDHM. 

Bc. Winklerová Petra – není nutné navyšovat školkovné. Jaká výše je v okolní školkách? 

Mgr. Lexová Ivana – chtěli by obnovit šatny v MŠ. Myslí, že by se poplatek MŠ mohl dle  

                                   uvážení navýšit. V okolí se vybírá 300,-. 400,- i 500,-Kč/měsíčně. 

                                   Musí se určit i výše poplatku za ŠD. 

Mgr. Zárubová Ilona – navrhovala by zvýšit poplatek MŠ o 50,-Kč. Vše se navyšuje. 

Komosný Jaroslav – nějak významně by poplatek MŠ nenavyšoval. Max. 350,-Kč/měsíc. 

Mgr. Lexová Ivana – poplatek za ŠD by chtěla navýšit. Navrhovala by 100,-Kč/měsíc. 

Valihrach Martin – poplatky by nenavyšoval. Na provoz má ZŠ a MŠ Krumvíř finance 

                                z rozpočtu Obce Krumvíř. 

 

Usnesení č. 8/24/Z 1 

 

- Zastupitelstvo obce schvaluje poplatek MŠ (školkovné) ve výši 300,-Kč/měsíc/dítě a 

poplatek ŠD ve výši 100,-Kč/měsíc/dítě na školní rok 2024/2025. 
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Hlasování č. 8.:  

Pro 14: Jaroslav Komosný, Bc. Petra Winklerová, Martin Valihrach, Vojtěch Veselý, 

  Ing. Miroslav Ledahudec, Tomáš Vostřák, Jaroslav Hrabec, Martin Hrabec, 

  Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Petra Foretníková, Lukáš Kobylka, Luskač Zdeněk, 

              Mgr. Ondřej Luskač, Mgr. Michaela Procházková 

Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

Komosný Jaroslav – určení podmínek přijímání dětí do MŠ, ze zákona se musí přijmout děti 

                                 předškolního věku 5 let. 

Mgr. Lexová Ivana – kritéria jsou: dle věku, TP v obci, již umístěný sourozenec, s bydlištěm  

                                   v obci. Kritéria již vyvěsila na web ZŠ a MŠ Krumvíř. 

Valihrach Martin – byl by pro kritérium, aby dítě i rodiče mělo TP v obci. 

Mgr. Lexová Ivana – nemá právo zjišťovat TP u rodičů. Ze zákona je nutný TP dítěte. 

Valihrach Martin – pokud nebudou ve školce volná místa, tak cizí děti nepřijímat. 

Vostřák Tomáš – k rozhodování jsou určena kritéria. 

Mgr. Luskač Ondřej – předškolní děti jsou součástí ZŠ nebo MŠ? 

Mgr. Ivana Lexová – ne, jsou to pořád školčata, součástí MŠ. Myslí si, že dětí bude narůstat. 

                                  Staví se nové školky. 

Komosný Jaroslav – jsou nastaveny přísná pravidla kapacity školky z hygieny. Na takových 

                                 vesnicích jako jsme my, že by se stavěly nové školky, to neví. Přistavit 

                                 se nedá z důvodu nedostatku prostoru. 

Valihrach Martin – navrhoval by prověřit možnosti přístavby. Viděl na to vypsané dotace. 

Mgr. Ivana Lexová – úplně nejlepší by byla nová školka. 

Luskač Zdeněk – novou školku postavit místo koupaliště. 

Mgr. Zárubová Ilona – to by bylo super místo. 

 

Komosný Jaroslav – p. Novotná Draha vznesla dotaz, zda má začít chystat další ročník KBS? 

                                 Zda by to nechtěl v roce 2025 organizovat někdo jiný? 

Valihrach Martin – jak vyšlo KBS finančně minule? 

Komosný Jaroslav – byly dotace z JmK, Obec doplácela cca 70 000,-Kč. 

Mgr. Luskač Ondřej – nebral by to dle nákladů, ale dle návštěvnosti. Zda je zájem od lidí. 

Veselý Vojtěch – v tom případě by byla potřeba na stadioně dodělat elektřina, nejen kvůli 

                             KBS, ale i dalším akcím. Podél plotu a na bůdě. 

 

Komosný Jaroslav – p. Šebesta Jakub by chtěl dodělat domovní přípojku kanalizace k domu.  

                                  Dle projektanta ji původně nechtěl, má domovní čistírnu. Projekt není 

                                  hotový. Vyšlo by to cca na 350 000,-Kč. Zájem měl i p. Kopecký a  

                                  p. Prokop. Pan Kopecký už přípojku nechce. Půlku by financovala Obec, 

                                  půlku p. Prokop a p. Šebesta. Zatím, ale k tomu neví postoj p. Šebesty. 

                                  Je to na osobní jednání. 

                                 Jaký je postoj ZO, kdyby p. Šebesta přistoupil na financování půlku 

                                 částky? 

Veselý Vojtěch – jaká je cena? 

Komosný Jaroslav – cena je 678 000,-Kč bez DPH čistě prodloužení stoky bez přípojek. 

Luskač Zdeněk – kvůli jednomu domu by to nedělal. 

Ing. Miroslav Ledahudec – to se nevyplatí, tak daleko táhnout stoku. Tohle se řeší domo- 

                                            vními čističkami. 

Mgr. Procházková Michaela – v budoucnu tam nebude výstavba nových domů? 

Luskač Zdeněk – v Územním plánu to není. Nemůže se tam teď stavět. 
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Komosný Jaroslav – odpady Tespra, je podaná žádost o dotaci na žluté a modré popelnice. 

                                  Zhruba do měsíce by se mělo vědět, zda dotaci dostaneme. Měsíční svoz 

                                  od domů by vyšel na cca 100 000,-Kč/ročně, 14 denní svoz na 200 000,- 

                                  Kč/rok. Bude se muset během roku udělat výběrové řízení na svozovou 

                                  firmu. 

Mgr. Zárubová Ilona – když nebudou popelnice, budou pytle? 

Komosný Jaroslav – uvidíme, jestli dostaneme dotaci. Poté se o tom pobavíme. 

Veselý Vojtěch – nějaké kontejnerové místo v obci si zachoval. 

Bc. Winklerová Petra – to pak nedává smysl. 

Valihrach – byl by pro svoz při jednom, aby se to neprodražovalo. 

Veselý Vojtěch – vznesl dotaz ohledně obecního bytového domu – slyšel, že se tam schází 

                             různá individua, neplacení nájmu. Obyvatelé si ztěžují, že slíbený kamerový 

                             systém stále není nainstalovaný. 

Komosný Jaroslav – upozorněni na nepřiměřené chování byli. Nájem dlužníci doplatili. 

 

Mgr. Lexová Ivana – vznesla dotaz ohledně úklidu nepořádku (gumy, atd.) na pozemku vedle 

                                   bývalého domu Trutmanových. Dále se informovala, zda bude provede- 

                                   na přípojka k jejich vinnému sklepu? 

Komosný Jaroslav – řekně Trutmanům, aby nepořádek odklidili. Přípojka se bude dodělávat. 

 

Ing. Foretníková Petra – navrhovala by po zimě údržbu na stadioně, zkontrolovat stav průle- 

                                       zek na dětských hřištích. 

Mgr. Luskač Ondřej – požádal zastupitele, aby se zamysleli, jaké stromky vysadit k plotu u  

                                     průlezek. 

Ing. Ledahudec Miroslav – nechal by to na zahradníkovi, ať navrhne jaké stromy se tam hodí. 

 

                

Předsedající Jaroslav Komosný ukončil po projednání všech bodů programu 1. zasedání  

Zastupitelstva obce ve 21:25 hodin. 

 

 

 

 

Ověřovatelé:       Zdeněk Luskač       ………………………………      

                  

 

 

                             Jaroslav Hrabec       ………………………………

  

 

 

Starosta obce:    Jaroslav Komosný              ………………………………         

         
 

 

 

Vyhotoveno dne: 7.3.2024 


